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Subject: The Significance of School Trips  

(Fees AED 840 per student from KG1 to Grade 12) 

 

 
Dear DIPS Community Members, 
 
Greetings from Dubai International Private School 

 

At Dubai International Private School, we believe in providing students with 

a well-rounded and enriching educational experience that extends beyond 

the classroom walls. To help you understand the importance of the School 

Trips Fees, we would like to offer an in-depth explanation of how these fees 

contribute to students’ academic journey. 

 

1. Real-World Learning Opportunities: School trips offer students 
the opportunity to learn in real-world settings, providing context 
and depth to their classroom education. They gain practical 
knowledge and experience that goes beyond textbooks and 
traditional instruction. 
 

2. Hands-On Experiences: Many school trips involve hands-on 
experiences, allowing students to actively engage with the subject 
matter. This hands-on learning approach fosters curiosity, critical 
thinking, and a deeper understanding of the world around them. 
 

3. Cultural Awareness and Diversity: Trips to different locations and 
cultural sites expose students to diverse cultures, traditions, and 
perspectives. This exposure promotes cultural awareness, 
tolerance, and an appreciation for diversity, important skills in 
today's interconnected world. 

 

4. Social and Emotional Growth: Interacting with peers and teachers 
in a different environment helps students develop social and 
emotional skills such as teamwork, communication, problem-
solving, and adaptability. These skills are essential for personal and 
professional success. 

 

5. Building Memories and Bonds: School trips create lasting 
memories and bonds among students and teachers. These shared 
experiences foster a sense of camaraderie and belonging within 
the school community. 
 

 

6. Exploration of Interests: Trips often align with specific subjects or 
interests, allowing your child to explore their passions in a 
meaningful way. This can ignite a lifelong love for a particular field 
or topic. 
 

7. Independence and Responsibility: During school trips, students 
have the opportunity to take on more responsibility for 
themselves and their belongings. This fosters a sense of 

 

 الموضوع:  أهمية الرحلات المدرسية 

للطالب الواحد من صف الروضة الأولى وحتى الثاني عشر(  درهم  840)الرسوم   

 

 مجتمعنا المدرسي،  حضرة السادة أولياء الأمور و أفراد
 

 تحية طيبة من مدرسة دبي الدولية الخاصة، 

 
 

تمتد إلى ما  وغنية في مدرسة دبي الدولية الخاصة، نؤمن بتزويد الطلاب بتجربة تعليمية شاملة

على فهم أهمية رسوم الرحلات   مالدراسية. ولمساعدتك الصفوفهو أبعد من جدران 

المدرسية، نود أن نقدم شرحًا متعمقًا لكيفية مساهمة هذه الرسوم في الرحلة التعليمية  

 .للطلاب
 

 

توفر الرحلات المدرسية للطلاب الفرصة   :فرص التعلم في العالم الحقيقي  .1

للتعلم في بيئات العالم الحقيقي، مما يوفر السياق والعمق لتعليمهم في  

الدراسية. ويكتسبون المعرفة والخبرة العملية التي تتجاوز الكتب   الصفوف

 المدرسية والتعليم التقليدي. 
 

 

تتضمن العديد من الرحلات المدرسية تجارب عملية، مما   الخبرات العملية: .2

يسمح للطلاب بالتفاعل بنشاط مع الموضوع. يعزز نهج التعلم العملي هذا  

 الفضول والتفكير النقدي والفهم الأعمق للعالم من حولهم. 

 

 

الرحلات إلى مواقع ومواقع ثقافية مختلفة تعرض   الوعي الثقافي والتنوع: .3

الطلاب لثقافات وتقاليد ووجهات نظر متنوعة. يعزز هذا التعرض الوعي الثقافي  

 والتسامح وتقدير التنوع، وهي مهارات مهمة في عالم اليوم المترابط. 

 
 

يساعد التفاعل مع الزملاء والمعلمين في بيئة   النمو الاجتماعي والعاطفي: .4

مختلفة الطلاب على تطوير المهارات الاجتماعية والعاطفية مثل العمل الجماعي  

والتواصل وحل المشكلات والقدرة على التكيف. هذه المهارات ضرورية للنجاح  

 الشخصي والمهني. 

 

ذكريات وروابط  في تكوين الرحلات المدرسية   تساهم بناء الذكريات والروابط: .5

دائمة بين الطلاب والمعلمين. تعزز هذه التجارب المشتركة الصداقة والانتماء  

 المدرسي. داخل المجتمع 

 

 

غالبًا ما تتوافق الرحلات مع مواضيع أو اهتمامات   استكشاف الاهتمامات: .6

بطريقة هادفة. وهذا يمكن    اهتماماتهمباستكشاف   للطلابمحددة، مما يسمح 

 أن يشعل حبًا مدى الحياة لمجال أو موضوع معين. 
 

خلال الرحلات المدرسية، تتاح للطلاب الفرصة لتحمل   الاستقلالية والمسؤولية: .7

المزيد من المسؤولية عن أنفسهم وممتلكاتهم. وهذا يعزز الشعور بالاستقلال  

 . كبيرة في حياة الطلاب والاعتماد على الذات، وهي مهارات ذات قيمة 
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independence and self-reliance, skills that are valuable in student 
lives. 
 

8. Positive Impact on Academic Achievement: Research has shown 
that experiential learning through school trips can have a positive 
impact on academic achievement. It enhances retention of 
information and helps students make connections between 
classroom learning and the real world. 

 

9. Fun and Enjoyment: School trips provide a break from routine and 
allow your child to have fun and enjoy new experiences. These 
positive experiences contribute to your child's overall well-being 
and enthusiasm for learning. 

 

Thank you for your attention. 

Kind Regards, 

 

DIPS Leadership and Management Team 

 

 

 
 

أظهرت الأبحاث أن التعلم التجريبي   التأثير الإيجابي على التحصيل الأكاديمي: .8

من خلال الرحلات المدرسية يمكن أن يكون له تأثير إيجابي على التحصيل  

الأكاديمي. فهو يعزز الاحتفاظ بالمعلومات ويساعد الطلاب على إقامة روابط بين  

 الدراسي والعالم الحقيقي.  الصفالتعلم في 
 

 

توفر الرحلات المدرسية استراحة من الروتين وتسمح    المرح والاستمتاع: .9

بقضاء وقت ممتع والاستمتاع بتجارب جديدة. تساهم هذه التجارب   للطلاب

 للتعلم.  مبشكل عام وحماسه  الطلابالإيجابية في رفاهية 

 

 تفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام، و 

 

 ، أفضل التحيات
 

 ة فريق القيادة المدرسي
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